
Nytt gjerde og planting 

Langs den grønne linjen må vi sette opp nytt gjerde, grensen mot nabo huset må vi friske opp litt. Det 
bør også plantes noe langs den grønne linjen for at det skal se fint ut. Vi måtte skjære vekk ganske 
mye på dugnad i fjor. 

Bord og benkene vi har er nå i dårlig forfatning, det er derfor ønskelig å skaffe nye. 
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